



Dear Readers,

On behalf of the Bulletin team, I have to apologize to you. In the calendar of events of the May bulletin, two dates are incorrectly indicated. Both dates concern the table **“Future blocked dates”**. Correct is:

- The **EAASDC & ECTA Spring Jamboree 2025** will take place from **7-9 March 2025**. On page VII of the Event Calendar the date is shown correctly.
- The **EAASDC & ECTA Fall Round Up 2025** will take place from **September 5-7, 2025**.

I apologize once again.

My request: **Please counter-check all printed dates in the online calendar on the EAASDC website.** The dates there are up-to-date. We have to download and prepare the dates three to four weeks before the bulletin is published in order to print the calendar, so there may be changes in the online calendar in the meantime. Page I of the Event Calendar in the bulletin always shows the date on which we downloaded the data (“As of...”).

Greetings and keep healthy,
Michael

Translated by Editor with the help of DeepL and WORD

Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

im Namen des Bulletin-Teams muss ich mich bei euch entschuldigen. Im Veranstaltungskalender des Mai-Bulletins sind leider zwei Termine falsch angegeben. Beide Termine betreffen die Tabelle **„Zukünftige Sperrtermine“**. Korrekt ist:

- Das **EAASDC & ECTA Spring Jamboree 2025** findet vom **7.-9. März 2025** statt. Auf S. VII des Veranstaltungskalenders ist das Datum korrekt wiedergegeben.
- Das **EAASDC & ECTA Fall Round Up 2025** findet vom **5.-7. September 2025** statt.

Ich bitte euch nochmals vielmals um Entschuldigung.

Meine Bitte: **Prüft alle abgedruckten Termine im Online-Kalender auf der EAASDC-Webseite nach.** Die Termine dort sind aktuell. Wir müssen zum Abdruck des Kalenders die Daten drei bis vier Wochen vor Erscheinen des Bulletins herunterladen und aufbereiten, daher kann es inzwischen zu Änderungen im Online-Kalender kommen. Auf S. I des Veranstaltungskalenders im Bulletin steht immer das Datum, zu dem wir die Daten heruntergeladen haben („Stand vom...“).

Viele Grüße und bleibt gesund,
Michael